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Møtereferat  
 

Deltakere: Politiker: Bettina Røen Helgetun 
Brukerrepresentanter: Ragnhild Løften, Odd Inge Løfald, Solveig Tørset 
Ansatte: Mathilde Eidnes Bakken, Elfrid Tørset 
Lag/forening: Halvard Kjelås 

Forfall:  

Referent: Lina Røen Helse og omsorg 

Gjelder: Referat fra møte i brukerutvalget 26.06.24 

Møtedato: 26.06.2024 Møtetid: 10-12 Møtested: Rindal Helsetun 

 
 

Vår ref. Dato 
19/00497-31 03.07.2024 
 
 
Saker: 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste. Ok.  
2. Godkjenning av referat fra møte 24.04.24. Aktivitetsplanen må bli laget. Odd Inge og Halvard tar 

tak i dette, og kobler på Lina for bistand. 
3. Informasjon om planer for ombygging av Rindal helsetun v/avdelingsleder bygg. Det skal 

opprettes en referansegruppa for forprosjeket for ombygging av Rindal helsetun. Odd Inge 
Løfald ble valgt som representant fra brukerutvalget inn i referansegruppa. 

4. Orientering om innkjøp av katt. Brukerutvalget tar informasjon til orientering, og vil ha ny 
informasjon om ett års tid. Brukerutvalget ønsker at det skal bli lagt ut offentlig informasjon om 
reglementet for bruk av gavekonto, dette skal følges opp av tjenesten sammen med 
administrasjonen i kommunen. 

5. Orientering om retningslinjer for intern flytting av brukere. Det er faglige vurderinger som ligger 
til grunn for flytting. Brukerutvalget er opptatt av at det skal være god dialog mellom tjenestene 
og brukere. Dette er også noe tjenestene ønsker, og gjør. 

6. Revidert mandat godkjent i Driftsutvalget 04.06.24. Når skal nye representanter tas inn? Må få 
til et system som administrerer dette. Driftsutvalget må velge inn en representant til fra 
lag/organisasjon fra pensjonistlaget (1 år) og saniteten (2 år) som er klar fra 1. januar 2025. 
Informasjon ut på trollheimsporten, Halvard får lagt ut informasjon om brukerutvalget nå, med 
informasjon om at referatene blir lagt ut der, samt kontaktinformasjon til brukerutvalget. 

7. Møtegodtgjøring. Halvard utarbeider en forespørsel som sendes til kommunedirektøren. 
8. Døgnrytme. Når pasienter ønsker å sitte oppe lenger om kveldene. Blir det skrevet avvik når 

pasienter må legge seg før de egentlig vil pga. det er for lite personale? Om dette skjer, blir det 
ikke skrevet avvik på dette i dag. Ansatte i tjenesten er ellers flinke til å skrive avvik, som følges 
opp videre av ledelsen i helse- og omsorg. 

9. Samarbeid/felles møter med Råd for eldre og mennesker med funksjonshemming. 
Brukerutvalget mener det ikke er nødvendig med felles møter. Brukerutvalget ønsker at de skal 
invitere med leder for rådet inn i et møte, og at rådet inviterer leder for brukerutvalget i et av 
deres møter. 
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10. Kort informasjon om at reglementet for brukerbetaling er under revidering, skal ut på høring fra 
høsten. Brukerutvalget ønsker å bli en del av høringa fra høsten. Informasjon på neste møte i 
september. 

11. Meldte avvik på systemnivå for Rindal helsetun. Tatt i sak 8. 
12. Intern taushetsplikt mellom brukere, ved f.eks. dødsfall. Praksis nå er at det blir tatt en avklaring 

med pårørende før andre pasienter har vært informert. Innspill fra brukerutvalget om at det kan 
være fornuftig å ha en egen minnestund på avdeling. 

 
 


